
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Abádszalók Város Képviselő-testületének 2009. május 28-án tartott soros üléséről. 

Az ülés helye: Városháza földszinti nagyterme.

Jelen  vannak:  Bordás  Imre  polgármester,  Cseh Lajos,  Földházi  Julianna,  Füleki  Istvánné, 
Kasza  Gábor,  Oláh  Imre,  Szabó  István,  Szabóné  Szél  Terézia,  Tóth  Tibor 
képviselők. 

Meghívottként:  Dr.  Szűcs  Sándorné  könyvvizsgáló,  Horváth  Géza  AVÜSZ 
Kft. ügyvezető igazgató, Kovrig Zoltán, Bereczki Lajosné Nagyiván tagóvoda 
vezető,  Tóth  Tiborné  Tiszaigar  tagóvoda vezető,  Légrádi  Józsefné  Tiszaörs 
tagóvoda  vezető,  Boros  Lászlóné  Tiszaszőlős  tagóvoda  vezető,  Takácsné 
Karkusz  Erzsébet  az  Abádszalóki  Gyermekjóléti  Szolgálat  vezetője,  Oláh 
Imréné  Iskolai  Gyermekvédelmi  felelős,  Golyha  Ágnes  Gyámügyi  előadó, 
Kiss György Csaba Főépítész, Guttman József Ex Építésziroda Kft. ügyvezető 
igazgató, Kiss P. András a Tisza-tó Régió Ifjúságáért Egyesület elnöke. 

Önkormányzat  részéről:  Ballagó  László  jegyző,  Balogh  József  beruházási 
előadó,  Somodi  László  műszaki  irodavezető,  Balog  Istvánné 
jegyzőkönyvvezető.

Távol maradt: Kovács Mihály és Pacsai Norbert képviselők igazoltan. 

Bordás Imre polgármester:
Köszönti  a  jelenlevőket.  Megállapítja,  hogy a  testület  határozatképes,  az  ülést  megnyitja. 
Indítványozza, hogy a képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítésével Szabóné Szél Terézia 
és  Balogh  Gyula  képviselőket  bízza  meg.  Elmondja,  hogy  a  két  ülés  közötti  tájékoztató 
kapcsán jegyző úr bejelentést tesz a Sporthorgász KHT-val összefüggésben, melyről majd a 
testületnek  külön  határozatot  kell  hozni.  Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére  az  alábbiak 
szerint:

Napirendi javaslat
Napirend előtt: 

- Képviselők interpellációs kérdései, bejelentései.

Tárgysorozat:

1./ Tájékoztató az idegenforgalmi szezonra történő felkészülésről.
Előadó: Horváth Géza, az AVÜSZ Kft. ügyvezetője,

        Kovrig Zoltán, az AVÜSZ Kft. munkatársa,
        Abádi Szabó Imre, a Parti Rádió Kft. ügyvezetője,

                    Szabó István alpolgármester

2./ Beszámoló a Hat Szín Virág Óvoda 2008/2009-es nevelési év munkájáról.
Előadó: Földházi Julianna óvodavezető

1



3./ Beszámoló Abádszalók Város gyermekvédelmi helyzetéről.
Előadó: Ballagó László jegyző

4./ Előterjesztések:

a./ Az Abádszalók Várost Üzemeltető Kft. 2008. évi egyszerűsített éves beszámolójának 
elfogadása.

Előadó: Horváth Géza, az AVÜSZ Kft. ügyvezetője

b./  Az  önkormányzat  2009.  évi  költségvetéséről  szóló  1/2009.  (II.  19.)  rendeletének 
módosítása. 

Előadó: Bordás Imre polgármester

c./ Fejlesztési hitelkeret igénybevétele.
Előadó: Bordás Imre polgármester

d./ A 2009. évi decentralizált forrásokra pályázatok benyújtása.
Előadó: Bordás Imre polgármester

e./ A városháza akadálymentesítésére pályázat benyújtása.
Előadó: Bordás Imre polgármester

f./ Bemutatóközpont létesítésére pályázat benyújtása.
Előadó: Bordás Imre polgármester

g./  A  Dél-nyugati  Üdülőterület  ifjúsági-sportcélú  hasznosítási  lehetőséget  feltáró 
tanulmány készíttetése.

Előadó: Bordás Imre polgármester

h./  Abádszalók  Rendezési  Terv  1.  sz.  módosítás  II.  ütem  véleményezésére  szánt 
tervezetének jóváhagyása.

Előadó: Bordás Imre polgármester

i./ A TIGÁZ-DSO részére használati jog bejegyeztetésének elfogadása.
Előadó: Bordás Imre polgármester

j./ Az önkormányzati tulajdonú 1344 hrsz-ú terület eladása.
Előadó: Bordás Imre polgármester

k./ Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola Alapító Okiratának módosítása.
Előadó: Balogh Gyula igazgató

l./ Pedagógiai Program és helyi tanterv kiegészítése.
Előadó: Balogh Gyula igazgató

m./ Intézményi Minőségirányítási Program kiegészítése.
Előadó: Balogh Gyula igazgató

n./ Tisza-tó Régió Ifjúságáért Egyesület kérelme
Előadó: Bordás Imre polgármester
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o./ Díszpolgári cím adományozása. (zárt ülés)
Előadó: Bordás Imre polgármester

p./ „Abádszalókért Díj” adományozása. (zárt ülés)
Előadó: Bordás Imre polgármester

r./ Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi és Várospolitikai Bizottság kiegészítése.
(Zárt ülés)
Előadó: Bordás Imre polgármester

Napirend után:

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről.
- Válaszadás interpellációs kérdésekre. 

Mivel a napirendi javaslattal kapcsolatosan észrevétel, módosító indítvány nem hangzik el, a 
képviselő-testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

55/2009. (V. 28.) képviselő-testületi határozat
Napirendi javaslat elfogadásáról, jegyzőkönyv-hitelesítők megbízásáról

Abádszalók Város Képviselő-testülete a polgármesternek a napirendi pontok 
megtárgyalására  vonatkozó  javaslatát  elfogadja,  egyidejűleg  a  jegyzőkönyv 
hitelesítésével  Szabóné  Szél  Terézia  és  Balogh  Gyula képviselőket  bízza 
meg. 

Határozatról értesülnek:

1./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
2./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

- Interpellációs kérdések, bejelentések. 

Füleki Istvánné képviselő:
Érdeklődik, hogy milyen munkálatok folynak a Füredi út melletti játszótéren és környékén?

Cseh Lajos képviselő:
A Remondis Tisza Kft. részére 800 aláírás lett regisztrálva. Megkérdezi, hogy mi a foganatja 
ennek a 800 aláírásnak?

Mivel több interpelláció nem hangzik el,  Bordás Imre polgármester  bejelenti,  hogy annak 
megválaszolására a napirendi pontok megtárgyalását követően kerül majd sor.

1./ Napirend: Tájékoztató az idegenforgalmi szezonra történő felkészülésről.
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Oláh Imre bizottsági elnök:
Az Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi és Várospolitikai Bizottság tárgyalta az előterjesztést 
és  javasolja  elfogadásra.  Felhívja  a  figyelmet  arra,  hogy  az  idegenforgalomra  különös 
tekintettel kell lenniük, mivel a jelenlegi gazdasági helyzet nincs jó hatással a turizmusra sem. 
Elismeréssel szól a Kft. dolgozóinak munkájáról. 

A napirendi ponttal kapcsolatosan kérdése van Füleki Istvánné és Kasza Gábor képviselőnek, 
melyre Horváth Géza ügyvezető igazgató, Kovrig Zoltán idegenforgalmi referens és Szabó 
István alpolgármester válaszol. 

Füleki Istvánné képviselő:
Megítélése szerint látványosan és jól halad a felkészülés a nyári szezonra. 

Oláh Imre bizottsági elnök:
Véleménye szerint nem kevés gonddal kell megküzdenie napról napra a Kft-nek, mivel kezdő 
vállalkozásról van szó. Nehezményezi, hogy Abádi Szabó Imre nem jelent meg a képviselő-
testületi  ülésen,  mivel  az  „Abádszalóki  Nyár”  rendezvénysorozat  fontos  része  a  nyári 
turizmusnak. Bízik abban, hogy a nyári szezon problémamentesen fog lezajlani. 

Szabóné Szél Terézia képviselő:
Azt gondolja, hogy a Kft. működése a kezdeti nehézségeken már túl van. Érdeklődik a Diana 
Szálloda működésével kapcsolatosan. 
Megnyugtató a számára, hogy szabályosnak és törvényesnek ítélte meg a könyvvizsgáló a 
Kft.  működését.  Úgy ítéli  meg, hogy jó úton haladnak a dolgok,  de az eredményről  csak 
ősszel tudnak majd beszélni. 

Bordás Imre polgármester:
Elismeréssel  szól  a  Kft.  munkájáról.  Hangsúlyozza,  hogy  a  nyári  rendezvénysorozat 
megszervezésének felelőse a Kft., ezért fontos, hogy a kulturális programsorozatok – a Parti 
Rádió szervezésében – jól szervezetten kerüljenek megszervezésre. Kéri a Kft. ügyvezetését, 
hogy a programokat kísérjék figyelemmel. 

Mivel  a  napirendi  ponttal  kapcsolatosan  több  kérdés,  hozzászólás  nem  hangzik  el,  a 
Képviselő-testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

56/2009. (V. 28.) képviselő-testületi határozat
Az idegenforgalmi szezonra történő felkészülésről. 

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  az  idegenforgalomra  való  felkészülés 
helyzetéről szóló tájékoztatót elfogadja.

Határozatról értesülnek:
1.,  Észak-alföldi  Regionális  Államigazgatási  Hivatal  Jász-Nagykun-Szolnok 

Megyei Kirendeltsége Szolnok
2., AVÜSZ KFT. – Helyben
3., Képviselő-testület tagjai – Helyben
4., Polgármesteri Hivatal – Helyben
5., Irattár 
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2./ Napirend: Beszámoló a Hat Szín Virág Óvoda 2008/2009-es nevelési év munkájáról

Földházi Julianna óvodavezető:
Tájékoztatja a jelenlevőket, hogy két pontban szeretné kiegészíteni a beszámolót. Az óvoda 
felújítással kapcsolatosan elmondja, hogy a Kölcsey úti óvoda a felújítás időtartamára a régi 
óvoda épületébe költözött volna, - a Kft. elkezdte a felújítást - viszont sajnálatos módon az 
épületben  lévő  egyik  csoportszoba  fala  kidőlt.  A Tűzoltóság  és  a  Kft.  közreműködésével 
elhárították  a  veszélyforrást,  azonban  oda  már  nem lehet  beköltözni.  Előzetes  egyeztetés 
alapján az általános iskola „A” épületébe tudnának átköltözni. 
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  legutóbbi  ülésén 
tájékoztatást  adott  a  Hat  Szín  Virág  Óvoda  eszközhelyzetéről  és  pénzkezelésének 
gyakorlatáról. 

Bordás Imre polgármester:
A  Műszaki  csoport  munkatársai  már  léptek  a  dologban,  de  az  épület  lebontásával 
kapcsolatosan az I.  fokú építésügyi  hatóság fog záros határidőn belül dönteni,  akik a mai 
napon a helyszínen megtekintették az épületet. 

Tóth Tibor képviselő:
Az  Oktatási-Közművelődési-Sport  és  Szabadidős  Bizottság  elnökének  távollétében 
tájékoztatja  a  Képviselő-testület  tagjait,  hogy  a  Bizottság  a  beszámolót  megtárgyalta  és 
javasolja  annak  elfogadását.  Külön  jónak  ítélte  a  Bizottság  a  tagóvodák  szakmai 
együttműködésének eredményeit, tapasztalatait. 

Oláh Imre képviselő:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  a  szóbeli  tájékoztatás 
kapcsán jónak ítélte a tagóvodákkal történő együttműködést.  Megköszöni a munkájukat és 
további jó együttműködést kívánnak. 

Bordás Imre polgármester:
Az óvoda felújítására benyújtott pályázat I. körben nyert és a közbeszerzési eljárás elindult. A 
pályázatokkal kapcsolatosan részletes tájékoztatást ad. 
Megköszöni az intézményvezetők és a dolgozók munkáját és kéri, hogy legyenek jó hírvivői a 
városban folyó szakmai munkának. 

Mivel a beszámolóval kapcsolatosan több hozzászólás nem hangzik el, a Képviselő-testület 
egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

57//2009. (V. 28.) képviselő-testületi határozat
A Hat Szín Virág Óvoda 2008/2009-es nevelési év munkájáról

Abádszalók Város Képviselő-testülete a Hat Szín Virág Óvoda 2008/2009-es 
nevelési év munkájáról szóló beszámolót elfogadja.

Határozatról értesülnek:

1. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Kirendeltsége - Szolnok

2. Hat Szín Virág Óvoda és tagóvodák - Székhelyükön
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3. Képviselő-testület tagjai - Helyben 
4. Irattár - Helyben

3./ Napirend: Beszámoló Abádszalók város gyermekvédelmi helyzetéről.

A  napirendi  ponttal  kapcsolatosan  kérdése  van  Füleki  Istvánné  képviselőnek,  melyre 
Takácsné  Karkusz  Erzsébet  az  Abádszalóki  Gyermekjóléti  Szolgálat  vezetője  és  Ballagó 
László jegyző válaszol. 

Balogh Gyula képviselő:
Köszönetét fejezi ki a gyermekvédelemben dolgozóknak, és elismeréssel szól munkájukról. 
Véleménye szerint csökken a szülők felelősségérzete, példaként említi a sok iskolai hiányzást, 
mely az iskolában és az óvodában egyaránt tapasztalható. 

Tóth Tibor képviselő:
Elmondja,  hogy  nap  mint  nap  szembesül  a  problémákkal,  melyet  egyre  nehezebb 
megoldaniuk. Sok befektetett munkával, kevés sikereket tudnak elérni.

Szabóné Szél Terézia képviselő:
Jónak tartja a nyári szünidőben a gyermekeknek tervezett foglalkozásokat. 
Sok sikert kíván a gyermekvédelemben dolgozó szakembereknek. 

Bordás Imre polgármester:
Javasolja,  hogy  a  testület  fejezze  ki  elismerését  és  köszönetét  a  gyermekvédelmi  munka 
területén dolgozóknak. 

Mivel  a  napirendi  ponttal  kapcsolatosan  több  hozzászólás  nem hangzik  el,  a  Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

58/2009. (V. 28.) képviselő-testületi határozat
Abádszalók Város Gyermekvédelmi helyzetéről

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  a  település  2008.  évi  gyermekvédelmi 
helyzetének értékeléséről szóló beszámolót elfogadja. Elismerését és köszönetét fejezi 
ki a gyermekvédelmi munka területén dolgozóknak. 

Határozatról értesülnek:

1., Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei Kirendeltsége 
Szolnok, 

2., Szociális és Gyámhivatal Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kirendeltsége - Szolnok
3., Tiszafüred Kistérség Többcélú Társulás Szociális Szolgáltató Központja
      Abádszalóki Szakmai Egysége – helyben
4., Irattár - Helyben
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4./a.  Napirend:  Az  Abádszalók  Várost  Üzemeltető  Kft.  2008.  évi  egyszerűsített  éves 
beszámolójának elfogadása.

Dr. Szűcs Sándorné könyvvizsgáló:
Tájékoztatja a képviselő-testület tagjait az előterjesztésben foglaltakról. 

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  az  előterjesztést 
megtárgyalta és a testületnek elfogadásra javasolja. 

Mivel a napirendi ponttal  kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzik el,  a Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

59/2009. (V. 28.) Képviselő-testületi határozat
Az Abádszalók Várost Üzemeltető Kft. 2008. évi egyszerűsített éves beszámolójának 
elfogadásáról

Abádszalók Város Képviselő-testülete a 100 %-ban önkormányzati tulajdonban lévő 
Abádszalók  Várost  Üzemeltető  Kft.  2008.  évi  egyszerűsített  éves  beszámolóját  a 
csatolt melléklet szerint elfogadja. 

Határozatról értesülnek:

1., Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei Kirendeltsége 
Szolnok, 
2., Magyar Államkincstár Szolnok
3., Abádszalók Várost Üzemeltető Kft. Abádszalók
4., Dr. Szűcs Sándorné könyvvizsgáló Szolnok
5., Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda Helyben
6., Irattár

b./  Napirend: Az  önkormányzat  2009.  évi  költségvetéséről  szóló  1/2009.  (II.  19.) 
rendeletének módosítása. 

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  az  előterjesztést 
megtárgyalta és a testületnek elfogadásra javasolja. 

A napirendi ponttal kapcsolatosan kérdése van Füleki Istvánné képviselőnek, melyre Balogh 
József beruházási előadó válaszol. 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan több kérdés, hozzászólás nem hangzik el, a Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi rendeletet alkotja:
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ABÁDSZALÓK VÁROS KÉPVISELŐTESTÜLETÉNEK

10/2009. (V.28.)  r e n d e l e t e

Abádszalók Város Önkormányzata 2009. évi költségvetéséről szóló 7/2009 (III.26.) 
rendeletével módosított 1/2009. (II.19.) rendeletének módosításáról.

Abádszalók  Város  Képviselőtestülete  az  államháztartásról  szóló  1992.  évi  XXXVIII. 
törvényben, valamint az államháztartás működési rendjéről szóló 217/1998.(XII.30.) Korm. 
rendeletben foglaltak alapján az önkormányzat 2009. évi költségvetését az alábbiak szerint 
módosítja:

1. §.

K I A D Á S O K

(1) A 6. számú melléklet 2009 évi adatai az alábbiak szerint változnak:

- A fejlesztési címek az alábbi részfeladatokkal és összegekkel egészülnek ki:
- Vásártéralj utca I. szakasz kiépítése 506 eFt
- István király utca II. ág kiépítése 816 eFt
- Virág utca – Rózsa köz kiépítése 2.146 eFt
- Járdaépítések Abádszalók közterületein 654 eFt
- Közterület fejlesztések Abádszalók városában 642 eFt

- A Belterületi útépítések összege csökken 4.764 eFt-tal.

2. §.

(1) A  Képviselő-testület  utasítja  a  Polgármesteri  Hivatalt,  hogy  a  módosításokat  a 
költségvetésben, a számviteli nyilvántartásban vezesse át.

 
(2) Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba, kihirdetéséről a jegyző gondoskodik.

Abádszalók, 2009. május 28.

(: Bordás Imre :) (: Ballagó László :)
polgármester jegyző
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c./ Napirend: Fejlesztési hitelkeret igénybevétele

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  az  előterjesztést 
megtárgyalta és a testületnek elfogadásra javasolja. 

A napirendi  ponttal  kapcsolatosan kérdése van Kasza Gábor képviselőnek,  melyre Bordás 
Imre polgármester és Balogh József beruházási előadó válaszol. 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan több kérdés, hozzászólás nem hangzik el, a Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

60/2009. (V.28.) képviselő-testületi  h a t á r o z a t
Fejlesztési célú hitelkeret igénybevételéről

1.) Abádszalók  Város  Önkormányzata  fejlesztési  célú  hitelkeretet  vesz 
igénybe  a  Tiszafüred  és  Vidéke  Takarékszövetkezettől  fejlesztési 
költségeinek finanszírozására. 

2.) Az igényelt hitelkeret összege: 40 millió Ft

A hitel - futamideje: 1 év
            - folyósítás kezdete: 2009. június 1.
            - lejárata: 2010. május 31. 

3.) A  Képviselő-testület  kötelezettséget  vállal  arra,  hogy  a  hitel 
visszafizetésének  időtartama  alatt,  a  hitelt  és  járulékait  a  fejlesztési 
kiadásokat  megelőzően,  a  költségvetés  összeállításakor  betervezi  és 
jóváhagyja.

4.) A Képviselő-testület  a  hitel  és  járulékai  visszafizetési  kötelezettségének 
biztosítékaként  a  Tiszafüred  és  Vidéke  Takarékszövetkezet  javára 
engedményezi  a  fejlesztési  célú  bevételeit,  a  hitel  és  járuléka  erejéig,  a 
hitel visszafizetéséig.

5.)  A  Képviselő-testület  a  hitelfelvétellel  kapcsolatos  ügyintézéssel  a 
Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Irodáját bízza meg.

Határozatról értesülnek:

1., Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2., Képviselő-testület tagjai - Helyben 
3., Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezet – Tiszafüred
4., Dr. Szűcs Sándorné könyvvizsgáló - Szolnok
5., Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda - Helyben
6., Polgármesteri Hivatal Műszaki Iroda - Helyben
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d./ Napirend: A 2009. évi decentralizált forrásokra pályázatok benyújtása

Balogh József beruházási előadó:
Részletesen tájékoztatja a jelenlevőket az előterjesztésben foglaltakról. 

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  a  napirendi  pontot 
megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Mivel a napirendi ponttal  kapcsolatosan kérdés,  hozzászólás  nem hangzik el,  a képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatokat hozza:

61/2009. (V.28.) képviselő-testületi  h a t á r o z a t
az Észak-alföldi Regionális Fejlesztési  Tanács 2009. évi leghátrányosabb 
helyzetű kistérségek felzárkóztatásának támogatása elnyerésére pályázat 
benyújtásáról a Vásártéralj utca I. szakasz kiépítésére vonatkozólag. 

Abádszalók  Város  Önkormányzata  pályázatot  nyújt  be  az  Észak-alföldi 
Regionális Fejlesztési Tanács 2009. évi leghátrányosabb helyzetű kistérségek 
felzárkóztatásának támogatása elnyerésére pályázat benyújtásáról a Vásártéralj 
utca I. szakasz kiépítésére vonatkozólag.

A beruházás összköltsége (100%): 10.077.659,- Ft
Igényelt támogatás (95%): 9.572.000,- Ft
Saját forrás összege (5%): 505.659,- Ft

Az  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  saját  forrást  (5%=  506  eFt)  az 
önkormányzat 2009. évi költségvetéséről szóló 1/2009. (II.19.) rendeletének 6. 
sz. mellékletében foglaltak szerint az éves költségvetéséből biztosítja.

A  Képviselő-testület  a  pályázat  benyújtásával,  menedzselésével  a 
Polgármesteri Hivatal Műszaki Irodáját bízza meg.

Határozatról értesülnek:

1. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
3. Polgármesteri Hivatal Műszaki Iroda, Helyben

62/2009. (V.28.) képviselő-testületi  h a t á r o z a t
az Észak-alföldi Regionális Fejlesztési  Tanács 2009. évi leghátrányosabb 
helyzetű kistérségek felzárkóztatásának támogatása elnyerésére pályázat 
benyújtásáról az István király utca II. ág kiépítésére vonatkozólag. 

Abádszalók  Város  Önkormányzata  pályázatot  nyújt  be  az  Észak-alföldi 
Regionális Fejlesztési Tanács 2009. évi leghátrányosabb helyzetű kistérségek 
felzárkóztatásának  támogatása  elnyerésére  pályázat  benyújtásáról  az  István 
király utca II. ág kiépítésére vonatkozólag.
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A beruházás összköltsége (100%): 16.235.960,- Ft
Igényelt támogatás (95%): 15.420.000,- Ft
Saját forrás összege (5%): 815.960,- Ft

Az  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  saját  forrást  (5%=  816  eFt)  az 
önkormányzat 2009. évi költségvetéséről szóló 1/2009. (II.19.) rendeletének 6. 
sz. mellékletében foglaltak szerint az éves költségvetéséből biztosítja.

A  Képviselő-testület  a  pályázat  benyújtásával,  menedzselésével  a 
Polgármesteri Hivatal Műszaki Irodáját bízza meg.

Határozatról értesülnek:

1. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
3. Polgármesteri Hivatal Műszaki Iroda, Helyben

63/2009. (V.28.) képviselő-testületi  h a t á r o z a t
az Észak-alföldi Regionális Fejlesztési  Tanács 2009. évi leghátrányosabb 
helyzetű kistérségek felzárkóztatásának támogatása elnyerésére pályázat 
benyújtásáról a Virág utca-Rózsa köz kiépítésére vonatkozólag. 

Abádszalók  Város  Önkormányzata  pályázatot  nyújt  be  az  Észak-alföldi 
Regionális Fejlesztési Tanács 2009. évi leghátrányosabb helyzetű kistérségek 
felzárkóztatásának támogatása elnyerésére pályázat benyújtásáról a Virág utca-
Rózsa köz kiépítésére vonatkozólag.

A beruházás összköltsége (100%): 22.145.513,- Ft
Igényelt támogatás (95%): 20.000.000,- Ft
Saját forrás összege (5%): 2.145.513,- Ft

Az  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  saját  forrást  (5%=  2.146  eFt)  az 
önkormányzat 2009. évi költségvetéséről szóló 1/2009. (II.19.) rendeletének 6. 
sz. mellékletében foglaltak szerint az éves költségvetéséből biztosítja.

A  Képviselő-testület  a  pályázat  benyújtásával,  menedzselésével  a 
Polgármesteri Hivatal Műszaki Irodáját bízza meg.

Határozatról értesülnek:

1. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
3. Polgármesteri Hivatal Műszaki Iroda, Helyben
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64/2009. (V.28.) képviselő-testületi  h a t á r o z a t
az  Észak-alföldi  Regionális  Fejlesztési  Tanács  2009.  évi  helyi 
önkormányzatok  fejlesztési  feladatainak  támogatása  program 
támogatásának  elnyerésére  pályázat  benyújtásáról  Járdaépítések 
Abádszalók közterületein megvalósítására vonatkozólag. 

Abádszalók  Város  Önkormányzata  pályázatot  nyújt  be  az  Észak-alföldi 
Regionális  Fejlesztési  Tanács  2009.  évi  helyi  önkormányzatok  fejlesztési 
feladatainak  támogatása  program  támogatásának  elnyerésére  pályázat 
benyújtásáról  Járdaépítések  Abádszalók  közterületein  megvalósítására 
vonatkozólag.

A beruházás összköltsége (100%): 6.521.700,- Ft
Igényelt támogatás (90%): 5.868.000,- Ft
Saját forrás összege (10%): 653.700,- Ft

Az  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  saját  forrást  (10%=  654  eFt)  az 
önkormányzat 2009. évi költségvetéséről szóló 1/2009. (II.19.) rendeletének 6. 
sz. mellékletében foglaltak szerint az éves költségvetéséből biztosítja.

A  Képviselő-testület  a  pályázat  benyújtásával,  menedzselésével  a 
Polgármesteri Hivatal Műszaki Irodáját bízza meg.

Határozatról értesülnek:

1. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
3. Polgármesteri Hivatal Műszaki Iroda, Helyben

65/2009. (V.28.) képviselő-testületi  h a t á r o z a t
az  Észak-alföldi  Regionális  Fejlesztési  Tanács  2009.  évi  helyi 
önkormányzatok  fejlesztési  feladatainak  támogatása  program 
támogatásának elnyerésére pályázat benyújtásáról Közterület fejlesztések 
Abádszalók városában megvalósítására vonatkozólag. 

Az Önkormányzat pályázatot nyújt be az Észak-alföldi Regionális Fejlesztési 
Tanács  2009.  évi  helyi  önkormányzatok  fejlesztési  feladatainak  támogatása 
program  támogatásának  elnyerésére  pályázat  benyújtásáról  Közterület 
fejlesztések Abádszalók városában megvalósítására vonatkozólag.

A beruházás összköltsége (100%): 6.393.800,- Ft
Igényelt támogatás (90%): 5.752.000,- Ft
Saját forrás összege (10%): 641.800,- Ft

Az  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  saját  forrást  (10%=  642  eFt)  az 
önkormányzat 2009. évi költségvetéséről szóló 1/2009. (II.19.) rendeletének 6. 
sz. mellékletében foglaltak szerint az éves költségvetéséből biztosítja.
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A  Képviselő-testület  a  pályázat  benyújtásával,  menedzselésével  a 
Polgármesteri Hivatal Műszaki Irodáját bízza meg.

Határozatról értesülnek:

1. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
3. Polgármesteri Hivatal Műszaki Iroda, Helyben

e./ Napirend: A városháza akadálymentesítésére pályázat benyújtása

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  a  napirendi  pontot 
megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

A napirendi ponttal kapcsolatosan kérdése van Balogh Gyula képviselőnek, melyre Balogh 
József beruházási előadó válaszol. 

Mivel  a  napirendi  ponttal  kapcsolatosan  több  kérdés,  hozzászólás  nem  hangzik  el  a 
Képviselő-testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

66/2009. (V.28.) képviselő-testületi  h a t á r o z a t
Városháza akadálymentesítésére pályázat benyújtásáról

Abádszalók  Város  Önkormányzata  pályázatot  nyújt  be  az  Észak-alföldi 
Operatív  Program  ÉAOP-2009-4.1.5.  Egyenlő  esélyű  hozzáférés  a 
közszolgáltatásokhoz  (Akadálymentesítés)  pályázati  konstrukciójára  a 
Városháza akadálymentesítésének megvalósítására. 

A beruházás tervezett összköltsége (100%): kb. 31.500 eFt
Igényelt támogatás (95%): kb. 29.925 eFt
Saját forrás összege: (5%): kb. 1.575 eFt

Az Önkormányzat  az előkészítéshez szükséges 780 eFt összeget  a 2009 évi 
költségvetéséből, a saját forrás összegét 2010. évi költségvetéséből biztosítja.

A  Képviselő-testület  a  pályázat  benyújtásával,  menedzselésével  a 
Polgármesteri Hivatal Műszaki Irodáját bízza meg.

Határozatról értesülnek:

1. Észak-Alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki 
Kirendeltsége

2. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
3. Polgármesteri Hivatal Műszaki Iroda, Helyben
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f./ Napirend: Bemutatóközpont létesítésére pályázat benyújtása

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  a  napirendi  pontot 
megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Mivel a napirendi ponttal  kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzik el,  a Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

67/2009. (V.28.) képviselő-testületi  h a t á r o z a t
Bemutatóközpont létesítésére pályázat benyújtásáról

Abádszalók  Város  Önkormányzata  pályázatot  nyújt  be  az  Észak-alföldi 
Operatív  Program  ÉAOP-2009-2.1.1.  Versenyképes  turisztikai  termék-  és 
attrakciófejlesztés  pályázati  konstrukciójára a Bemutatóközpont  létesítésének 
megvalósítására. 

A beruházás tervezett összköltsége (100%): kb. 450.000 eFt
Igényelt támogatás (90%): kb. 405.000 eFt
Saját forrás összege: (10%): kb. 45.000 eFt

Az Önkormányzat a tervezéshez szükséges nettó 7.000 eFt összeget a 2009 évi 
költségvetéséből,  a  saját  forrás  összegét  2010-2011  évi  költségvetéseiből 
biztosítja.

A  Képviselő-testület  a  pályázat  benyújtásával,  menedzselésével  a 
Polgármesteri Hivatal Műszaki Irodáját bízza meg.

Határozatról értesülnek:

1. Észak-Alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2. Képviselőtestület tagjai, Helyben 
3. Polgármesteri Hivatal Műszaki Iroda, Helyben

g./ Napirend:  A Dél-nyugati Üdülőterület ifjúsági-sportcélú hasznosítási lehetőséget feltáró 
tanulmány készíttetése.

Somodi László műszaki irodavezető:
Részletesen tájékoztatja a jelenlevőket az előterjesztésben foglaltakról. 

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  a  napirendi  pontot 
megtárgyalta és a képviselő-testületnek az „A” változatot javasolja elfogadásra. 

Füleki Istvánné képviselő:
Egyetért az előterjesztéssel és javasolja annak elfogadását. 
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Mivel  a  napirendi  ponttal  kapcsolatosan  kérdés,  észrevétel  nem hangzik  el,  a  képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

68/2009. (V. 28.) sz. képviselőtestületi h a t á r o z a t 
A D-Ny üdülőterületre vonatkozó feltáró tanulmány elkészíttetéséről.

Abádszalók  Város  Képviselőtestülete  megbízást  ad  a  D-NY  üdülőterületre 
vonatkozó hasznosítási tanulmány elkészítésére.
A szerződés aláírására a polgármester kap felhatalmazást. 

Határozatról értesülnek:
1. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal J-N- Szolnok Megyei 

Kir.
2. Polgármesteri Hivatal Műszaki csoport
3. Irattár

h./ Napirend:  Abádszalók Rendezési Terv 1. sz. módosítás II. ütem véleményezésére szánt 
tervezetének jóváhagyása.

Somodi László műszaki irodavezető:
Tájékoztatja a képviselőket az előterjesztésben foglaltakról. 

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi és Várospolitikai Bizottság megtárgyalta a napirendi 
pontot és a testületnek elfogadásra javasolja. 

Mivel a napirendi ponttal  kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzik el,  a Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

69/2009. (V. 28.) képviselőtestületi h a t á r o z a t 
Abádszalók  Rendezési  Terv  1.  módosítás  II.  ütem  véleményezésre  szánt 
tervezetének jóváhagyásáról.

Abádszalók  Város  Képviselőtestülete  a  Rendezési  Terv  1.  módosítás  II.  ütem 
véleményezésre szánt 2009. május 11.-i keltezésű tervezetét jóváhagyja.

Határozatról értesülnek:

1. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal J-N- Szolnok Megyei Kir.
2. Települési Főépítész 
3. Tervező
4. Polgármesteri Hivatal Műszaki Iroda
5. Irattár
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i./ Napirend: A TIGÁZ-DSO részére használati jog bejegyeztetésének elfogadása

Somodi László műszaki irodavezető:
Tájékoztatja a Képviselő-testület tagjait az előterjesztésben foglaltakról. 

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  a  napirendi  pontot 
megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Mivel  a  napirendi  ponttal  kapcsolatosan  kérdés,  észrevétel  nem hangzik  el,  a  Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

70/2009. (V. 28.) képviselőtestületi h a t á r o z a t 
Az önkormányzati  tulajdonú 097/12 és  0110/1  hrsz  területek  használati 
jogának bejegyzéséhez történő hozzájárulásról.

Abádszalók Város Képviselőtestülete hozzájárul ahhoz, hogy a tulajdonában lévő, 
Abádszalók, hrsz: 0110/1 gázfogadó hrsz: 097/12  út ingatlanok használati joga a 
közcélú  gáz  nyomásszabályzó  és  tartozékai  üzemeltetése  érdekében  a 
berendezéseket eddig is üzemeltető TIGÁZ-DSO Kft javára bejegyzésre kerüljön. 
Az erről szóló megállapodás aláírására a polgármester kap felhatalmazást.
A használati jog bejegyzésével kapcsolatos költségek a TIGÁZ-DSO-t terhelik.

Határozatról értesülnek:
1. TIGÁZ-DSO Kft
2. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal J-N- Szolnok Megyei 

Kir.
3. Polgármesteri Hivatal Műszaki csoport
4. Irattár

j./ Napirend: Az önkormányzati tulajdonú 1344 hrsz-ú terület eladása

Somodi László műszaki irodavezető:
Szóbeli kiegészítésként ismerteti az előterjesztés lényegét. 

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  a  napirendi  pontot 
megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Mivel a napirendi ponttal  kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzik el,  a Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

71/2009. (V. 28.) képviselőtestületi h a t á r o z a t 
Az önkormányzati tulajdonú 1344 hrsz terület eladása.

Abádszalók Város Képviselőtestülete értékesíti a tulajdonában lévő, Abádszalók, 
1344 hrsz-ú területet az alábbi feltételekkel:
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- A területet össze kell vonatni a vevő 1342 hrsz-ú területével.
- Eladási ár (bruttó): 257 m2 × 500,- Ft = 128.500,- Ft.
- A adás-vételi szerződés aláírására a polgármester kap felhatalmazást. 
- A telekösszevonással kapcsolatos költségek a vevőt terhelik.

Határozatról értesülnek:
1. Kótai Anna Abádszalók, Thököly utca 41.
2. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal J-N- Szolnok Megyei 

Kir.
3. Polgármesteri Hivatal Műszaki csoport
4. Irattár

k./ Napirend: Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola Alapító Okiratának módosítása

Mivel a napirendi ponttal  kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzik el,  a Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

72/2009. (V. 28.) Képviselő-testületi határozat
A Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola Abádszalók, István király út 1. sz. alatti 
önkormányzati intézmény Alapító Okirata módosításának jóváhagyásáról.

Abádszalók  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Kovács  Mihály 
Általános  és  Művészeti  Iskola  Abádszalók,  István  király  út  1.  szám  alatti 
önkormányzati  intézmény Alapító  Okiratát  a  melléklet  szerinti  formában és 
tartalommal jóváhagyja. 

Határozatról értesülnek:

1. Észak-Alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2. Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola Igazgatója Helyben
3. Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda Helyben
4. Polgármesteri Hivatal Igazgatási Iroda Helyben
5. Irattár

l./ Napirend: Pedagógiai Program és helyi tanterv kiegészítése

Mivel a napirendi ponttal  kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzik el,  a Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

73/2009. (V. 28.) Képviselőtestületi határozat 
a Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola Pedagógiai Program és helyi tanterv 
módosításának jóváhagyásáról.
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Abádszalók Város Önkormányzata Képviselőtestülete a Kovács Mihály 
Általános és Művészeti Iskola Abádszalók, István király út 1. szám alatti 
önkormányzati intézmény Pedagógiai Program és helyi tantervét a módosítási 
szerinti formában és tartalommal jóváhagyta.

Erről értesülnek:

1./ Észak-Alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2./ Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola Abádszalók
3./ Polgármesteri Hivatala Abádszalók

m./ Napirend: Intézményi Minőségirányítási Program kiegészítése

Mivel  a  napirendi  ponttal  kapcsolatosan  kérdés,  észrevétel  nem hangzik  el,  a  Képviselő-
testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

74/2009. ( V. 28.) Képviselőtestületi határozat 
a  Kovács  Mihály  Általános  és  Művészeti  Iskola  Minőségirányítási  program 
kiegészítésének jóváhagyásáról.

Abádszalók  Város  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  Kovács  Mihály 
Általános  és  Művészeti  Iskola  Minőségirányítási  programját  a  pedagógus 
teljesítményértékelési rendszerrel kiegészítve jóváhagyta.

Erről értesülnek:

1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2./ Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola Abádszalók
3./ Polgármesteri Hivatala Abádszalók

n./ Napirend: Tisza-tó Régió Ifjúságáért Egyesület kérelme

Tóth Tibor képviselő:
Az  Oktatási-Közművelődési-Sport  és  Szabadidős  Bizottság  elnökének  távollétében 
tájékoztatja  a  Képviselő-testület  tagjait,  hogy a  Bizottság  a  Tisza-tó  Ifjúságáért  Egyesület 
kérelmét megtárgyalta és javasolja annak elfogadását.

A napirendi ponttal kapcsolatosan kérdése van Cseh Lajos, Kasza Gábor, Balogh Gyula, Oláh 
Imre képviselőnek,  melyre  Bordás Imre polgármester  és Kiss P.  András a Tisza-tó Régió 
Ifjúságáért Egyesület elnöke válaszol. 

Kiss P. András a Tisza-tó Régió Ifjúságáért Egyesület elnöke:
Az előterjesztésben foglalt elképzelésekről részletesen tájékoztatja a testület tagjait.

Szabó István alpolgármester:
Támogatja az elképzelést, véleménye szerint jó eséllyel pályázhat az Egyesület a LEADER-
hez.  Úgy gondolja,  hogy mintegy  30 millió  forint  körüli  összeget  meg lehetne  célozni  a 
pályázattal. Fontosnak tartaná azonban egy hosszú távú fenntarthatósági számítás elkészítését. 
Aggályát fejezi ki a látogatottságot illetően. 
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Oláh Imre képviselő:
Kétségei vannak a pályázat megvalósíthatóságával kapcsolatosan. A Művelődési Ház udvarát 
kicsinek tartja erre a célra, szerinte túlságosan zsúfolt lenne az intézmény udvara és kérdéses 
az  is,  hogy  tudna-e  önfenntartóan  működni.  Véleménye  szerint  ezek  az  elképzelések, 
programok nagyobb teret igényelnének. Magát az ötletet jónak tartja és szükség is lenne erre a 
településen. Egy megvalósíthatósági tanulmány elkészítését fontosnak tartaná. 

Ballagó László jegyző:
Itt  a  pályázó  nem  a  Művelődési  Ház,  hanem  a  Tisza-tó  Régió  Ifjúságáért  Egyesület. 
Fenntartási kötelezettsége nem a Művelődési Háznak van, hanem az önkormányzatnak. 

Tóth Tibor képviselő:
Magát az elképzelést jónak tartja, viszont aggályai vannak a helyszínnel és a működtetéssel 
összefüggésben. 

Kasza Gábor képviselő:
Az elképzelést,  mint  turisztikai  látványosságot  jónak tartja,  viszont  a  helyszínt  nem tartja 
megfelelőnek. Abban az esetben, ha az elképzelés a Művelődési Ház udvarán valósulna meg, 
az  udvart  kizárólagos  joggal  használná  az  Egyesület,  és  nem  lehetne  kizárni  az  épület 
használatát sem. Helyszínnek javasolja a 9 ha mögötti területet. Kétségesnek tartja, hogy az 
Egyesület a 6 millió Ft ÁFÁ-t elő tudja teremteni. 

Bordás Imre polgármester:
Véleménye szerint részletesen kimunkált szerződést kell kötni az Egyesületnek a Művelődési 
Házzal az átfedések elkerülése érdekében. Példaként említi a nagyobb rendezvényeket (pl.: 
szüreti bál).

Szabó István alpolgármester:
Úgy  gondolja,  hogy  a  „szivárgónál”  megvalósuló  bemutató  központ  létesítése  projekthez 
kapcsolódhatna  ez  az  elképzelés.  Szerinte  a  legjobb  hely  lenne  a  pályázatban  szereplő 
elgondolás megvalósításához. 

Bordás Imre polgármester:
Az egyesület  LEADER forrásból  kívánja  megvalósítani  a  fejlesztést,  azonban a bemutató 
központ  megvalósítását  az  önkormányzat  az  Észak-alföldi  Operatív  Program 
finanszírozásával tervezi megépíteni. 

Kiss P. András a Tisza-tó Régió Ifjúságáért Egyesület elnöke:
Beszámol arról, hogy a pályázattal kapcsolatosan milyen teendői vannak az Egyesületnek. 

Oláh Imre képviselő:
Aggodalmát  fejezi  ki  arra  vonatkozóan,  hogy az  Egyesület  hosszú  távon nem tudja  majd 
fenntartani az emlékparkot és az önkormányzattól fog segítséget kérni a fenntartásához.
Megnyugtató  lenne  a  számára,  ha  egy  szakember  mondaná  azt,  hogy  hosszútávon  is 
működőképes, önfenntartó tud lenni az emlékpark.

Bordás Imre polgármester:
Hangsúlyozza,  hogy  a  pályázat  benyújtásához  nincs  köze  az  önkormányzatnak,  az 
Egyesületnek kell helyt állnia a LEADER-nél. Az, hogy gazdaságos lesz-e a működése, vagy 
nem az közömbös.
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Oláh Imre képviselő:
Kéri,  hogy  a  Polgármester  úr  által  elmondottak,  miszerint:  „Működési,  fenntartási 
kötelezettség az önkormányzatot nem fogja terhelni.”szó szerint kerüljenek rögzítésre. 

Ballagó László jegyző:
Elmondja,  hogy most  a  képviselő-testületnek  arról  kell  döntenie,  hogy 10 évre  2020-ig a 
Művelődési Ház udvarát oda adja-e az Egyesületnek, erre a meghatározott célra. Leszögezi, 
hogy nincs olyan, ha nem tudja az Egyesület működtetni, akkor az önkormányzatnak kellene 
üzemeltetni. Csak abban kell dönteni, hogy 10 évre oda adja a Művelődési ház udvarát, vagy 
sem.  Az  intézmény  tulajdonosa  az  önkormányzat.  Javasolja  nagyon  pontosan  leírni  az 
elképzeléseket, ki mit akar használni. 

Bordás Imre polgármester:
Összegezve az ülésen elhangzott véleményeket, hangsúlyozza, hogy a testület jónak tartja az 
elképzelést  Javasolja  a  Jegyző  úr  által  elmondottak  szerinti  kimunkálást  és  a  következő 
testületi ülésre kerüljön újra beterjesztésre. 

Kéri,  aki  egyetért  azzal,  hogy  a  következő  Képviselő-testületi  ülésen  kerüljön  újra 
beterjesztésre, jelezze:

A Képviselő-testület 6 igen, 2 nem, 2 tartózkodással – a javaslatot támogatja. 

Kéri, aki a Művelődési Ház udvarán Népijáték Emlékpark megvalósításához használati jog 
biztosításával egyetért, jelezze:

A Képviselő-testület 5 igen, 2 nem, 3 tartózkodás mellett – a javaslatot elutasítja. 

A szavazatok eredményeként a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:

75/2009. (V. 28.) Képviselő-testületi határozat
„Népijáték Emlékpark” megvalósításáról

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  a  Tisza-tó  Régió  Ifjúságáért 
Egyesületnek  „Népijáték  Emlékpark”  megvalósításáról  szóló  kérelmét 
megtárgyalta  s  az  alábbi  döntést  hozza:  A  képviselő-testület  szükségesnek 
tartja  az  Emlékpark  megvalósítására  a  Művelődési  Ház  és  Tisza-tó  Régió 
Ifjúságáért  Egyesület  között  kötendő  szerződés  részletes,  minden  feltételre 
kiterjedő kimunkálását, s annak testület által történő újratárgyalását. 

Erről értesülnek:

1./ Észak-Alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2./ Tisza-tó Régió Ifjúságáért Egyesület – Helyben
3./ Polgármesteri Hivatal – Helyben
4./ Irattár

Bordás Imre polgármester:
Bejelenti, hogy az o., p., r., napirendek zárt ülés keretén belül kerülnek megtárgyalásra.
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Napirend után:

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről. 

Ballagó László jegyző:
Tájékoztatja a képviselő-testület tagjait,  hogy 2009. május 18-án a Tisza-tavi Sporthorgász 
KHT.  ülésén  Kovrig  Zoltán  képviselte  az  Önkormányzatot.  Részletesen  szól  az  ülésen 
elhangzottakról.  Kiemeli,  hogy Abádszalók a Sporthorgász KHT.-ban 4,6 % részesedéssel 
indult, jelenleg 10,36 % tulajdonrésszel rendelkezik. .
Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  Sporthorgász  KHT.  Felügyelő  bizottsági  tagjaként 
Kovrig Zoltánt, tulajdonosi képviselettel pedig Cseh Lajost bízza meg.

Mivel a javaslattal összefüggésben kérdés, hozzászólás nem hangzik el, a Képviselő-testület 
egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

79/2009. (V. 28.) képviselő-testületi határozat
Sporthorgász KHT-ban történő képviseleti megbízásról.

Abádszalók Város  Képviselő-testülete  2009.  június  01-től  a  Sporthorgász  KHT 
felügyelő bizottsági tagként Kovrig Zoltán Abádszalók, Arany J. út 14/1. sz. alatti 
lakost, a tulajdonosi képviselettel pedig Cseh Lajos képviselőt, Abádszalók, István 
király u. 133. sz. alatti lakost bízza meg.

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Kirendeltsége Szolnok,
2./ Kovrig Zoltán Abádszalók, Arany J. u. 14/1.
3./ Cseh Lajos Abádszalók, István király u. 133.
4./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
5./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

Bordás Imre polgármester:
Kiegészítésként tájékoztatja a képviselőket, hogy a 4. oldalon szereplő, május 22-24 között 
meghirdetett program két héttel később kerül megrendezésre. 

A  napirendi  ponttal  kapcsolatosan  kérdése  van  Cseh  Lajos  és  Szabóné  Szél  Terézia 
képviselőnek, melyre Bordás Imre polgármester válaszol. 

Oláh Imre bizottsági elnök:
Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy Kovács  Mihály és Kasza Gábor képviselők  által 
aláírt  megkeresés  érkezett  hozzá,  két  témában.  Az  egyik  téma  a  www.szalok.hu 
üzemeltetésével  kapcsolatos,  a  másik  pedig  a  Füzes  Kemping  éttermének  bérletére 
vonatkozik.  Az Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  úgy foglalt 
állást, hogy a két kérdést soron kívüli bizottsági ülésen, önálló napirendi pont keretében fogja 
vizsgálni, illetve tárgyalni. A tárgyalás eredményéről a Képviselő-testület tagjait tájékoztatni 
fogja. Indítványozza, hogy a két témát a képviselő-testület is tűzze napirendre. 

21

http://www.szalok.hu/


Ballagó László jegyző:
Tájékoztatja a Képviselő-testületet a június 7-i Európai Parlamenti választás előkészületeiről, 
majd  bejelenti,  hogy Károlyi  Józsefné köztisztviselő,  egészségi  állapotára  tekintettel  kérte 
leszázalékolását.  A  bizottság  90  %-os  egészségkárosodást  állapított  meg,  így  a  dolgozó 
munkaviszonya 2009. június 30-al felmentéssel megszűnik. A munkakör ellátását július 1-től 
belső átcsoportosítással fogják megoldani. 

Bordás Imre polgármester:
Beszél a 2009. május 27-én történt eseményről, ami egy roma család és egy magyar férfi 
között történt. 

A testület rosszallását fejezte ki, hogy a város vezetésére egyetlen televízió műsor sem volt 
kíváncsi. A testület a következő közleményt juttatta el az MTI-hez:

Közlemény

Abádszalók Város Képviselő-testülete kinyilatkoztatja, hogy a városban 2009. május 27-én 
nagy sajtóvisszhangot kapott bűncselekménnyel kapcsolatban a nyomozati eredmény lezárása 
előtt  valótlan,  a  települést  és  személyeket  sértő  információkat  adtak  közre  egyes 
sajtóorgánumok. 
A  város  képviselő-testülete  elítéli  az  ilyen  jellegű  bűncselekményeket,  de  elítéli  a 
megalapozatlan,  szenzációkeltő,  a  személyes  problémákat,  társadalmi  problémává  nagyító 
alaptalan sajtóhíreszteléseket is!
Korrekt  és  tényeken  alapuló  információközlést  várunk  el  Abádszalók  Város  lakossága 
nevében: a Város Képviselő-testülete. 

Mivel  a  napirendi  ponttal  kapcsolatosan  több  hozzászólás,  vélemény  nem  hangzik  el,  a 
képviselő-testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

80/2009. (V. 28.) Képviselő-testületi határozat
A két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztató tudomásulvételéről. 

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  a  polgármesternek  a  két  ülés  között 
történt eseményekről szóló tájékoztatóját tudomásul veszi. 

Határozatról értesülnek:

1., Képviselő-testület tagjai - Helyben

- Válaszadás interpellációs kérdésekre.

Ballagó László jegyző:
Az  interpellációs  kérdésre  válaszolva  elmondja,  hogy  a  játszótér  bővítése,  felújítása, 
parkosítása folyamatban van. A folyamatban lévő munkákról tájékoztatást ad. 
A  Remondis  Tisza  Kft.  részére  gyűjtött  863  aláírás  továbbításra  került.  Amennyiben  a 
válaszlevél megérkezik a helyi újságban tájékoztatni fogja a lakosságot. 

A Képviselő-testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:
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81/2009. (V. 28.) képviselő-testületi határozat
Interpellációs kérdésekre adott válaszok elfogadásáról.

Abádszalók  Város  képviselő-testülete  és  az  interpelláló  képviselők  az 
interpellációs kérdésekre adott válaszokat elfogadják. 

Határozatról értesülnek:

1.,  Észak-alföldi  Regionális  Államigazgatási  Hivatal  Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Kirendeltsége Szolnok
2., Polgármesteri Hivatal – Helyben

Bordás Imre polgármester:
Mivel több napirendi pont nincs, megköszöni a megjelenést, az ülést bezárja. 

kmf.

(: Bordás Imre:) (: Ballagó László :)
  polgármester        jegyző 

(: Szabóné Szél Terézia :)     (: Balogh Gyula :)
jegyzőkönyv-hitelesítők
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